
Z á p i s č. 8/2020
z online jednání výboru TJ Kotva Braník dne 3.11.2020

Přítomni: Tomáš Michal, Petr Plašil, Tomáš Pospíšil,Petr Laník
Omluveni: Filip Jančar

0 /Zápis

VTJ schválil zápis VTJ č. 7/2020.

A/ Ubytovna
1/8 VTJ řeší dluh na ubytování dlouhodobě ubytovaného v souvislosti s COVID 19.

B/ Ekonomické informace
2/8. VTJ podal 31.10.2020 žádost o dotaci COVID ubytování za první vlnu epidemie na jaře 2020

Schváleno (Pro 4; Proti 0)

3/7 VTJ bude připravovat podklady pro konferenci
Schváleno (Pro 4; Proti 0)

C/ Ostatní
4/01 VTJ informuje o úředních hodinách v kanceláři TJ:

- pondělí 15 - 19 hodin
- středa 15 - 19 hodin

3/8 VTJ byl seznámen T.Michalem o výsledku schůzky se zástupci Stavebního úřadu Prahy 4 a zástupci
Povodí Vltavy. Bylo nám uloženo do 11.11.2020 předložit na Stavební úřad Prahy 4 všechny dokumenty
týkající se vzniku předmětných staveb – půjčovna, ploty a osvětlení kanoepolového hřiště (vše v prostoru
bývalého kempu.

4/8 Na stejné schůzce byla TJ předána výzva od Povodí Vltavy k „legalizaci“ mol podle nové legislativy. VTJ
kontaktoval oddíl PDBC a SK Hamr a vyzval je k dodání všech podkladů ke stavbě jejich mola.
Termín zaslání žádostí na Povodí Vltavy je 10.11.2020.

5/8 VTJ obdržel žádost o zřízení samostatného oddílu SUP v rámci TJ. VTJ nemá námitek proti vzniku nového
oddílu a schválení vzniku nového oddílu předloží se souhlasným stanoviskem Konferenci delegátů

Schváleno (Pro 4; Proti 0)

6/8 VTJ souhlasí s pokračováním přípravy nových webových stránek TJ a pověřuje Petra Laníka
kontaktováním zástupců jednotlivých oddílů (kteří spravují oddílové weby) a představením možností
nového webu a případném sjednocení vzhledu webových stránek (sjednocení vzhledu podléhá schválení
jednotlivých výborů oddílů)

Schváleno (Pro 4; Proti 0)

7/8 VTJ souhlasí s kontaktováním Úřadu Městské části Praha 4, odboru životního prostředí se žádostí o
kontrolu stromu na nádvoří před vchodem do hostelu.

Schváleno (Pro 4; Proti 0)

8/8 VTJ rozhodl v souvislosti s epidemií Covid 19 a na základě platných Nařízení Vlády ČR a podle

Zákona č. 191/2020Sb., tzv. lex covid, který umožňuje, aby se valná hromada spolku konala i
korespondenčně, byť to stanovy normálně neumožňují o konání letošní Konference ve zvláštním režimu.

Od 20.11.2020 proběhne Konference delegátů mimo zasedání (per rollam). Pro tuto Konferenci byl VTJ
schválen speciální Jednací řád, který je přílohou tohoto zápisu. Konferenci bude předloženo Usnesení
s body, které podle Výboru TJ lze v tomto režimu schválit.



Tyto body budou:

1. informace o hospodaření v období leden - říjen 2020
2. Zpráva o činnosti za rok 2020
3. Zpráva kontrolní komise za období období leden - říjen 2020
4. Návrh rozpočtu na rok 2021
5. odstoupení Filipa Jančara z postu místopředsedy a člena výboru TJ s tím, že dovolba členů VTJ a

volba místopředsedy se provede hned jak to situace dovolí na prezenční konferenci, nejpozději však
tři měsíce od skončení mimořádných opatření

6. zřízení oddílu SUP
7. schválení ing. Jiřího Vojty čestným členem TJ na návrh oddílu OPT

Delegáti konference dostanou podklady nejpozději 20.11.2020 emailem nebo poštou na adresu trvalého
pobytu.

Schváleno (Pro 4; Proti 0)

D/ Oddíly
9/8 Vzhledem k výše uvedenému zákonu a automatickému prodloužení funkcí, žádá VTJ oddíly o odložení

Výročních oddílových schůzí na pozdější dobu, nejpozději však tři měsíce od skončení mimořádných
opatření nebo pokud je to nezbytně nutné, řešili jednání mimo zasedání podle stejných pravidel jako jsou
schválena pro jednání Konference delegátů. Mandát zvolených delegátů pro letošní Konferenci delegátů se
automaticky podle výše uvedeného prodlužuje o 3 měsíce po skončení mimořádných opatření a proto
pokud odložíte svoje Výroční schůze, neohrozí to budoucí prezenční „volební“ část Konference delegátů.

Příští schůze VTJ bude 10.11.2020 v 17:30 - online.

Zapsal: Petr Plašil Schválil: Tomáš Michal


